
Schoolraad 27 oktober 2022 
 
 
Aanwezigen : 
School : Wim Van Ranst & Annelies Schrauwen 
Lokale gemeenschap : Sabine en Marina 
RVB (scholengemeenschap) : Helga Byl en Anouk 
Leerkrachten : Sofie Felix –Veronique De Bock 
Ouders : Dana en Sofie 
 
Verwelkoming en dankbetuiging  
Welkom aan ons nieuw lid Sofie Felix 
Dan aan Lutgart. Oorkonde en klinken zullen we doen op ons etentje. 
 
Werking en missie van de schoolraad: actualisering/opfrissing 
We zijn al een paar jaar op een heel eerder minimale manier gebruik aan het maken van 
de schoolraad. De uitdagingen en de professionalisering van de school aangegeven door 
het schoolbestuur zorgt ervoor dat we ook de schoolraad iets professioneler willen 
aanpakken. 
 
Info over de schoolraad 
In het gesubsidieerd onderwijs overlegt de schoolraad met het schoolbestuur. 
Het overleg of advies gaat over geplande beslissingen die personeel, ouders of leerlingen 
aanbelangen. Bijvoorbeeld: 

§ Het studieaanbod 
§ Het schoolreglement 
§ De vaststelling van de criteria voor de verdeling van lestijden 
§ Welzijn en veiligheid op de school 
§ Infrastructuurwerken 
§ Het schoolwerkplan 

De schoolraad kan ook op eigen initiatief advies geven: 
De schoolraad heeft een informatierecht ten aanzien van de directeur en het schoolbestuur. 
Directeur en schoolbestuur hebben de plicht de schoolraad te informeren. 
De schoolraad van instellingen in het gesubsidieerd onderwijs moet alle leerlingen, ouders en 
personeelsleden informeren over zijn standpunten en activiteiten. 
De schoolraad stelt een huishoudelijk reglement op om zijn werking te regelen. 
In het gesubsidieerd onderwijs kunnen de schoolraad, maar ook ouders, leerlingen, personeelsleden 
en het schoolbestuur met vragen of klachten over het niet-naleven van de regels over inspraak en 
participatie terecht bij de Commissie zorgvuldig bestuur. 
 
De werking van de schoolraad wordt geregeld in een huishoudelijk reglement. 
Het huishoudelijk reglement bepaalt ten minste : 
1° het aantal mandaten per geleding; = 2 
2° de wijze waarop nieuwe leden tijdens de mandaatperiode kunnen toetreden tot de schoolraad en 
de redenen en de wijze waarop mandaten vervroegd beëindigd kunnen worden; moeten we even 
bekijken 
3° de wijze waarop ervaringsdeskundigen en experten bij de werkzaamheden van de schoolraad 
kunnen betrokken worden; standaard formulering 
4° de wijze van bijeenroeping en de vergaderfrequentie; minimum – bijeenroeping via digitale weg 
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5° het tijdstip en de wijze waarop de agenda en de bijbehorende documenten worden bezorgd aan 
de leden van de schoolraad en aan de pedagogische raad, de leerlingenraad en de ouderraad;  
week voordien? 
6° de taken van de voorzitter; voorbereiding agenda met directie – leiden van de vergadering 
7° de wijze van besluitvorming, inzonderheid de aanwezigheidsquota en de stemverhoudingen; 
moeten we even bekijken 
8° de wijze waarop de communicatie- en informatieplicht gerealiseerd wordt; moeten we even 
bekijken 
9° de modaliteiten rond het afzien van het recht op overleg; 
10° de vakantieperiodes die de termijn schorsen waarbinnen het advies zoals vermeld in artikel 18 
moet beantwoord worden en waarbinnen het overleg in de schoolraad dient plaats te vinden als 
vermeld in artikel 22, derde lid. 
 
 
o 3 keer per jaar samen komen sept/okt- feb/maart-mei/ juni 
o De afgevaardigden moeten eerst samen overleggen voordat we samenkomen op de 

schoolraad. Eerst advies vragen aan achterban en dan pas op schoolraad 
o Pv (18de van de maand)- OR (elke maand na PV) -SG (3de week van de mnd) -SR  
o tegen volgende vergadering maken we een huishoudelijk regelement op. 
o Overlopen van de werking van de schoolraad en het wat en waarom (zie bovenaan) 
 
Verslaggever: Sofie met backup van Annelies 
 
Studie rond luchtkwaliteit 
o Studie ivm Luchtkwaliteit van de school & omgeving.  
o St Petrus en wij onderzoek Unif Gent 
o Doel bereiken van ramen open zetten 
o Meetpunten op verschillende momenten van de dag: speeltijd, les, ramen open, ramen 

toe 
o Conclusie: geen verbetering van de luchtkwaliteit door het openzetten van de ramen.  

Een te veel aan fijne stofdeeltjes als de ramen open staan.  
Het was beter met de ramen dicht.  

o Acties van school 
o Filters van de luchtgroepen worden nu sneller vervangen 

o Wat is de stap die de school nu moet zetten en hoe zetten we die? 
o Luchtkwaliteit van de buurt wordt weinig ruchbaarheid aan gegeven 
o De gemeente is niet officieel op de hoogte van de gegevens van het onderzoek.  

Informeel wel al aan burgemeester- schepenen- milieuambtenaar 
Weinig tot geen reactie. Ook omwille van het samenlopen van PFAS en dit onderzoek 

o Heel dubbel: openzetten van ramen is niet goed, maar dicht houden ook niet.  
o Ramen moeten open voor de zuurstof, maar dat is het lastige aan dit dossier. 
o Kunnen we zelf iets doen om actie te ondernemen?  
o Moet de overheid mee de kosten dragen of de vervuiler? Kunnen we daar iets aan 

beginnen? 
o Schoolraad vraagt aan de RVB of zij iets kunnen doen?  

De schoolraad stelt officeel de vraag of Helga en Anouk dit eens willen vragen.  



De vraag zal vooral zijn waar kunnen we terecht met deze vraag en wat gaan zij daar 
aan doen. Ze gaan de bezorgdheid uiten.  

o Verslag wordt meegestuurd met het verslag. Dit moet wel in vertrouwen behandeld 
worden! 

 
Energiecrisis 
o De stijgende prijzen zijn hoog ook voor de school.  
o Huisvesten van verenigingen zijn goedkoop… Verhogen van die prijs? Is heel moeilijk, 

want we willen ook de verenigingen steunen.  
o Buitenverlichting wordt aangepakt met sensoren, want nu verlicht dit de hele 

speelplaats. Zodat er een veilig gangpad is.  
o Omwille van het brandgevaar mogen er geen zonnepanelen komen op ons groen dak. 

Op de nieuwbouw wel? 
o Verwarming staat al laag, dus dat heeft weinig zin.  
o Er komen wel bijsturingen op andere vlakken 
o Kopieren is een meerkost… 
o Digisprong is ook allemaal niet goed voor de energiefactuur 
 
AN- OKAN- Oekrainers 
o Met dank aan het Oekrainedecreet hebben we meer middelen voor niet oekrainers.  
o Mensen zijn heel dankbaar! 
o We hebben kinderen uit heel wat landen, niet meteen alleen Oekraine.  
o Opgevangen door samenwerking met Krinkel 
o VM: taallessen in de Krinkel, NM: thuisklas in de klas in Burcht 
o 1ste Lj en kleuters blijven op school in de klas 
o In zwijndrecht krijgen ze onze uren om mee aan de slag te gaan.  
o Soms zorgen als knd te laat komen, dus zijn ze wel bij ons.  
o Noodzaak wordt afgewogen in de OKAN-klas: lln komt terug in zijn thuisklas, maar dan 

zit het wel niet helemaal juist. 
 
Leerlingenaantallen 
o De kleuterschool zit even met een stagnering, maar dat was te verwachten.  
o Overal zitten we met klassen van 23/24 wat echt wel voldoende is.  
o De vraag wordt gesteld: een inschrijvingsstop? 
o RVB geeft aan dat het al een aantal keer is aangekaart, maar dat er niet wordt op 

ingegaan.  
o RVB zet wel in naar zoeken naar oplossingen (cf: okanbusje) 
o Komen veel nieuwbouwprojecten aan… Wat gaat dat geven?  
o Het Laar gaat terug werken met een maximumcapaciteit. Gaat dit gevolgen geven 

voor ons? 
 

Herbestemming van de kerk 
o Een groot tekort aan plaats in Simabu met een lege kerk enkele straten verder. 
o We krijgen het van het kerkbestuur niet. Het antwoord was: als we dat aan jullie geven, 

moeten we dat aan iedereen doen.  
o Schoolraad vindt dit schandalig en vragen zich af wat ze kunnen doen. 


